
 Bestyrelsesmøde i DffD og Stenvad Mosebrugscenter 

 
Onsdag den 21/9 2022 kl. 19.00 på Stationen, Hovedgaden 4, Allingåbro 
 
Deltagere: Torben, Leo, Jette, Fritz, Lonni, Carsten og Ann 
Afbud: Gerhard, Harry og Niels   
 
 
 
Referat: 
 
1) Velkomst v/Torben Jensen. 
 
 
2) Godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden godkendt.  
 
 
 3) Ophør drift af Stenvad Mosebrugscenter pr. 1/9 2022 – nøgler afleveret 31/8 af Ann. 
    En lidt mærkelig oplevelse efter 12 års drift, hvor vi blev lempet stille ud af bagdøren. 
Torben undre sig over, at forvaltningen/kommunen er så tavse omkring hele situationen. Anne-
Marie blev desværre sygemeldt i slutningen af juni – Ann har været i Stenvad hen over juli og 
august måned, og sammen med resten af personalet fået det hele til at fungere. Torben og hans 2 
børnebørn Nikolaj og Julie, har kørt tog i Stenvad hver eneste dag i hele højsæsonen. Vi er alle 
enige om, at det har været hyggeligt i Stenvad, og gæsterne har fået en god oplevelse/behandling. 
Der har været en god tone mellem personalet – og de har virkelig ydet en god indsats, for at få det 
hele til at køre på tråds af de udfordringer der har været. Der blev taget en rigtig god afslutning med 
personalet med frokost og en lille gave – som de bestemt havde fortjent.  
     
 
4) Dialogmøde med Forvaltningen 21/6 om aflevering af Stenvad og ny driftsaftale DffD, 
     referat af mødet vedhæftes. 
Torben og Leo fortæller om mødet.  
Forvaltningen vidste faktisk ikke så meget – det er jo politikerne, der skal træffe de afgørende 
beslutninger.  
Der er ikke lavet et særskilt afsluttende regnskab for Stenvad Mosebrugscenter pr. 31/8-2022. 
Forvaltningen gjorde det klart, at DffD skulle tage imod alle de bestillinger (kurser og fester) som 
Carsten/Stenvad plejer at tage ind. Fortælle gæster, at det ville blive på samme vilkår som hidtil – 
også selvom den nye forening overtager pr. 1/9-22.   
 
 
5) Dialogmøde med Kultur- og Fritidsudvalget 22/8 2022 – deltagere: Ann, Leo og Torben 
Torben og Leo orienter om mødet – det var jo meget Torben der talte på mødet, for at fortælle om 
situationen ved DffD – når vi ikke længere er sammenlagt med Stenvad. Økonomisk skulle DffD 
meget gerne have et tilskud på 750.000 kr. som vi hidtil har fået – for at få det til at løbe rundt. Fritz 
fortæller, at udvalget/kommunen gerne vil holde hånden under DffD. Det er ikke meningen, DffD 
skal lades i stikken - men Fritz kan desværre ikke sige noget om det økonomiske udfald endnu – vi 
venter spændt på kommunens udspil.  
 
 
 



6) Ændring af vedtægter – forslag afvente til vi kender den nye driftsaftale med Norddjurs. 
    Ekstraordinær generalforsamling primo marts 2023 og ordinær ultimo marts 2023. 
Bestyrelsen godkender forslaget – og venter med vedtægts ændringer til foråret.  
 
 
 
7) Aktuel økonomi – indestående 8/9 2022 758.000,- efter modtagelse af driftstilskud, 219.000, 
    for resten af 2022.  
Forventer stadig en lidt bedre likviditet pr. 31/12 end skønnet pr. 15/6 , men der er nogle 
faktorer, der kan ændre på resultatet (skøn 15/6 136.000,- nu 225.000,-). 
Tabt lønsag Anne Marie 30.000,- til 40.000,-.  
Salg af varelager Stenvad 40.000,- indregn. 15/6, men blev ikke overdraget. 
Anciennitetstillæg på 3 måneders løn + feriepenge, ca. kr. 225.000,-, Carsten, indregnet i    
budget  2023. Stopper Carsten før 31/12 vil beløbet skulle afholdes i 2022. 
Torben gennemgår pkt. 7 
 
 
8) Budgetforslag DffD 2023 og godkendelse af indliciterings beløb Romalt, 
    Forslag vedlægges. 
Bestyrelsen godkender Budgetforslag – og siger ja til indliciterings beløbet. 
  
 
9) Eventuel julemesse Allingaabro v/Leo og Carsten 
Leo og Carsten orienter om Julemarked – det bliver til noget. Søndag den 20 november 2022 fra kl. 
10.00 til 15.00. Der er 20 udstiller tilmeldt allerede nu b.la. Allingåbro Bager og Slagter. Ideen er at 
boderne bliver fordelt ved Gunver Allingåbro Bed & Breakfast og her på Stationen. Så kan der evt. 
sælges lidt til ganen begge steder. Økonomisk er der nok ikke det helt store i det.     
 
 
10) Nyt fra Ann og Carsten 
Ann orienter, det har været en meget hård sæson personligt. At skulle være både i Stenvad og DffD, 
få 2 vagtplaner til at gå op i en højere enhed – og forholde sig til personale begge steder. Men det er 
gået godt begge steder – og vores gæster har været tilfredse. Skinnecykel gæster har dog bemærket, 
at det har set forladt og snusket ud ved Kaj Randers Fjord Feriecenter – maden har ikke været helt i 
orden. Det er ikke så godt – det er jo den store rasteplads midt på skinnecykel ruten, som vi 
henviser til. Carsten orienter, det har været lidt mærkeligt - at skulle være i Allingåbro. En anden 
måde, at tænke på i forhold til Stenvad. I Allingåbro gælder det om at få gæsterne ”ud af huset så 
hurtigt som muligt” – så de er længere tid på skinnecyklerne. Hvor i Stenvad gælder det om at holde 
gæsterne så lang tid i huset som muligt. Godt DffD har haft de faste piger i højsæsonen, som har 
hjulpet Carsten (eller er det omvendt – Carsten har hjulpet pigerne… ) Har prøvet med et par 
busselskaber her udenfor højsæsonen – det kan godt lade sig gøre, at servere morgenmad eller 
kaffe/kage og en god fortælling om Stationen, Træsamlingen og se Oldtimer museet. Det kan der 
sagtens gå et par timer med – og gæsterne er meget tilfredse.         
 
 
11) Eventuelt 
Ann havde lavet en fornyelse af alkoholbevillingen til DffD klar til underskrift – den blev 
underskrevet af de fremmødte. Løs snak og kaffe & kage.  
 
 
 
 



       
Referat er sendt på mail den.  28.09-2022 -og bliver underskrevet ved næste bestyrelsesmøde. 

 

 

-----------------------  ----------------------------  ------------------------ 

Torben Jensen    Gerhard Jørgensen    Harry Simonsen 

 

-----------------------  ----------------------------  ------------------------- 

Leo Petersen    Jette Pedersen    Torben Nielsen 

 

-----------------------  ----------------------------  ------------------------- 

Lonni Engelbrechtsen  Fritz Sørensen     Niels S. Pedersen 

 


